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1.0 Purpose 

This document sets out the “Terms and Conditions” for all Environment Agency – Abu Dhabi (“EAD”) website(s) or published 

information system(s). 

2.0 Terms and Conditions  

2.1  General  
By accessing this website, User will be deemed to have accepted all the terms and conditions mentioned below. These terms are 

governed by and interpreted in line with EAD rules and regulations and at all times in compliance with the applicable laws of the 

UAE. 

 

The Terms & Conditions relating to use of this website are divided into a number of sections: “Terms of Use, “Privacy Policy”, 

“Cookies” and “Copyright”. Together, these sections form the “Terms & Conditions”.  

The Terms & Conditions, as amended unilaterally by the Environment Agency – Abu Dhabi from time to time, set out the basis on 

which you may use this website. 

In using this website, you are deemed to have read and agreed to the following Terms & Conditions: 

 

The following terminology applies to these Terms & Conditions: "User", “You” and “Your” refers to you, the person accessing this 

website and accepting the EAD’s Terms & Conditions. "EAD", “Ourselves”, “We” and "Us", refers to the Environment Agency – 

Abu Dhabi (“EAD”). All terms refer to accessing this website granted to the User by Us in the most appropriate manner, in 

accordance with and subject to, prevailing laws of the United Arab Emirates and the Emirate of Abu Dhabi. Any use of the above 

terminology or other words in the singular, plural, capitalization and/or he/she or they, are taken as interchangeable and therefore 

as referring to it. 

 

These Terms of Use are the Terms & Conditions on which we provide the text, database, format, documents, graphic and written 

work and all other materials published on this website (the "Content") and the basis on which we allow access to it.  Please read 

them carefully. 

 

This website is for your own private use.  By accessing this website, you agree: 

 not to use this website or its Content in contravention of any regulation or legislation; 

 not to copy, amend, reproduce or distribute the Content, or disclose the Content to third parties, other than in compliance 

with our Copyright section.  

 not to advertise or sell any goods or services to other users of this website or to benefit commercially from its Content; 

and 

 that you are responsible for any material you send to or upload to this website and that such material is legal, is not 

offensive and it does not infringe our rights, those of third parties or the provisions of the Terms & Conditions. 

 

2.2 Disclaimer    

 This website provides comprehensive information about EAD.  
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 The website consists of links to information published on external websites, EAD does not guarantee the accuracy of the 

Content, as well as its warranties and conditions, since it is the responsibility of the concerned websites. Moreover, all 

information available on EAD’s website is published as received from the respective sources. 

 The Content may be revised, amended, or deleted occasionally, without any notice. 

 The electronic versions of EAD documents published on this website are for information purposes only.  

 The definitive version of any EAD document is the original printed and approved version held by EAD. In the case of any 

difference between documents, the version so held by the EAD shall take precedence over any other version.  

 The Content may have been published in both English and in Arabic. Whenever there are any differences between the 

two language versions of the same information, the definitive version shall be the language version in which the 

information was originally issued. 

 Under no circumstances will EAD be liable for any damages or injury that result from the use of the materials on this 

website and the user shall indemnify EAD from and against all liabilities resulting from the user's failure to observe these 

terms and conditions.  

 There is no liability for any direct or indirect damages as a result of visiting or using EAD website. 

 

2.3 Copyright  
This Copyright section forms part of the Terms & Conditions and therefore the terms on which we provide and allow access to 

this website. 

All the Content of this website is the property of EAD and is protected by copyright. EAD reserves all copyright, trademark, patent, 

intellectual and other property rights of the information contained in this website. Any unauthorized use, reproduction or printing 

of the information, materials and proprietary rights contained in this website is strictly prohibited. 

 

2.4 Intellectual Property Rights  

 EAD, our service providers, our consultants, or third parties who have granted us permission to reproduce their material 

on this website, own all trademarks, copyright and all other intellectual property rights in the Content on this website.  

 The Content shall not be used for any commercial purposes, including but not limited to, selling, distributing, or 

republishing the Content. 

 Unless otherwise stated, all Intellectual Property Rights (including trademarks and copyrights) found on this website are 

either owned, controlled, or licensed by [to] EAD. As such, the act of consolidation and arrangement of all Content is the 

sole property of EAD and is protected by copyright laws.  

 EAD retains all Intellectual Property Rights in all Content. The names, trademarks, and logos found on the website and 

in the materials therein are owned and licensed for EAD, unless otherwise stated. The use of these trademarks is 

prohibited without permission from EAD. 

 

2.5 Privacy Policy  

Online Privacy 

 Our Privacy Policy forms part of the Terms & Conditions and therefore the terms on which we provide and allow access 

to this website. 

Collection and Use of Information 

http://www.allenovery.com/legal-notices/Pages/Privacy-policy.aspx
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 Some of the following information is collected anonymously and randomly while users browse the website or use 

applications on their smartphones:  

o IP address of the device you used to access the website, as well as your visit time and date.  

o The pages you visited on the website  

o Your geographical location when browsing the website, if agreed   

 The above information is obtained in an aggregate and anonymous manner for the improvement of the website 

performance. Such information is not disclosed at all to any other party unless required by law or for the protection of the 

rights of EAD. 

 Your personal information will only be made available to the EAD employees who need to have access to it. This 

information will not be made publicly available without your consent. Similarly, no such information will be exchanged, 

sold, or traded with any third party without your prior consent, and access to that information will only be permitted to 

qualified individuals and specialists who provide the EAD services related to your interactions with our website. 

Information Security Controls  

 EAD has implemented the necessary controls to protect the privacy of personal information provided by the user or 

collected by the concerned team at EAD. 

 Whenever possible, appropriate encryption is used to protect information that is deemed sensitive and important, and for 

any data which must be protected in accordance with federal or local legal requirements or the requirements of EAD. 

 

2.6 Limitations and Exclusions of Liability 
 

This website and its Content are provided on an "as is" basis for general information purposes only and nothing on this website 

or in its Content is intended to provide conclusive or other environmental guidelines.  We do not accept any responsibility for any 

loss, which may arise from reliance on information or materials published on this website.  If you wish to find out more about the 

information in the materials published, please contact us by email.  

We are not responsible or liable for any matter relating to you or any third parties accessing or using this website and its Content. 

 

2.7 Links to this website  
 

We do not endorse nor are we responsible for the Content of websites operated by others that link to this website or that are 

accessible from it.   

You may not create a link to any page of this website without our prior written consent. If you do create a link to a page of this 

website you do so at your own risk and the exclusions and limitations set out above will apply to your use of this website by linking 

to it. 

 

2.8 Links from this website 
 

We do not monitor or review the Content of other party’s websites that are linked from this website. Information or materials 

appearing on such websites are not necessarily shared or endorsed by us and should not be regarded as the publisher of such 

information or material. Please be aware that we are not responsible for the privacy practices, or Content, of such third party 

websites. We encourage our Users to be aware when they leave our website and strongly recommend that Users read the privacy 

http://www.allenovery.com/Pages/Contact.aspx
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statements of such other websites. You should evaluate the security and trustworthiness of any other website connected to this 

website or accessed through this website yourself, before disclosing any personal information to them. EAD will not accept any 

responsibility for any loss or damage in whatever manner, howsoever caused, resulting from your disclosure to third parties of 

personal information. 

 

2.9 General 
 

Our rights under these Terms & Conditions may be waived only in writing and specifically. 

 

2.10 Confidentiality  
 

User records are regarded as confidential and therefore will not be divulged to any third party, other than if legally required to do 

so to the appropriate local or Federal authorities of the United Arab Emirates.  We will not sell, share, or rent your personal 

information to any third party or use your e-mail address for unsolicited mail. Any emails sent by EAD will only be in connection 

with the Content of this website. 

 

2.11 Notification of Changes 

 

EAD reserves the right to amend, modify or change these Terms & Conditions from time to time as it deems appropriate and your 

continued use of this website constitutes your acceptance of any amendment, modification or change to these Terms & Conditions. 

You are therefore advised to re-read these Terms & Conditions on a regular basis 

 

2.12 Applicable Laws 
 

These Terms & Conditions shall be governed by and interpreted in accordance with the laws of the United Arab Emirates as 

applied in the Emirate of Abu Dhabi. By accessing this website you consent to these Terms & Conditions and submit irrevocably 

to the exclusive jurisdiction of the Courts of Abu Dhabi. 

 

If any of these terms are deemed invalid or unenforceable for any reason (including, but not limited to the exclusions and limitations 

set out in these Terms & Conditions), then the invalid or unenforceable provision will be severed from these Terms & Conditions 

and the remaining terms and conditions hereof will continue to apply. Failure of EAD to enforce any of the provisions set out in 

these Terms & Conditions shall not be construed as waiver of such provision and shall not affect the validity of these Terms & 

Conditions or any part thereof, or the right thereafter to enforce each provision.  

 

Your accessing of this website indicates your understanding, agreement to and acceptance, of the full Terms & 

Conditions contained herein.  

 

© EAD 2021 All Rights Reserved 
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 الغرض 1.0

 "( أو أنظمة المعلومات المنشورة.EADأبوظبي )" –البيئة  هيئةتحدد هذه الوثيقة "الشروط والأحكام" لجميع مواقع 

 الشروط والأحكام 2.0

 العام 2.1
 –يئة البيئة هوفقاً لقواعد ولوائح في جميع الأوقات جميع الشروط والأحكام المذكورة أدناه. تخضع وتفسر هذه الشروط ل كقبول تعني هذا الموقعل زيارتك

 .المعمول بها في دولة الإمارات العربية المتحدةبما يتوافق مع القوانين و ،أبوظبي
 

و أ ملفات تعريف الارتباط"و"سياسة الخصوصية"، و، "الأحكام والشروط المتعلقة باستخدام هذا الموقع إلى عدد من الأقسام: "شروط الاستخدامتجزأ 

Cookies"، تشكل هذه الأقسام معاً "الشروط والأحكام".و ،"و "حقوق النشر 

 
 وظبي.أب -البيئة  هيئة من طرف واحد فقط هو ،آخرإلى من وقت ، ويتم تعديلها، استخدام هذا الموقعمن خلاله الشروط والأحكام الأساس الذي يمكن  تضع

 

 على الشروط والأحكام التالية: ةوافقالمو يجب قراءةاستخدام هذا الموقع،  عند

 

ويقبل  ني،الإلكترو الموقع يزورالشخص الذي كتنطبق المصطلحات التالية على هذه الشروط والأحكام: "المستخدم" و "أنت" و"الخاص بك" تشير إليك، 

هذا الموقع  يارةزتشير جميع الشروط إلى . أبوظبي –البيئة  هيئةتشير إلى ف" و "أنفسنا" و "نحن" هيئة البيئة"أما أبوظبي.  –البيئة شروط وأحكام هيئة 
ً للقوانين السارية في دولة الإمارات العربية المتحدة وإمارة أبوظبي. أي استخدام للمصطلحات ولمستخدم بالطريقة الأنسب، ل لمتاح االإلكتروني  وفقا

 أو هم، يعتبر قابلاً للتبادل. أو هي المذكورة أعلاه أو أي كلمات أخرى في المفرد والجمع أو هو

 

 والرسوم البيانية والأعمال المكتوبة وجميع والوثائقعلى أساسها النص وقاعدة البيانات والتنسيق  هاشروط الاستخدام هي الشروط والأحكام التي نقدم
 قراءتها بعناية. نرجو ، لذلكاالوصول إليهنسمح بوالتي  ،المواد الأخرى المنشورة على هذا الموقع )"المحتوى"(

 

 على: تعني موافقتكهذا الموقع،   زيارة. متاح للجمهورهذا الموقع 

 عدم استخدام هذا الموقع أو محتواه بما يتعارض مع أي لائحة أو تشريع 

  الطبع والنشرعدم نسخ أو تعديل أو إعادة إنتاج أو توزيع المحتوى أو الكشف عن المحتوى لأطراف ثالثة، بخلاف الامتثال لقسم حقوق 

 عدم الإعلان عن أو بيع أي سلع أو خدمات لمستخدمي هذا الموقع أو الاستفادة التجارية من محتواه 

 طراف الأوأن هذه المواد قانونية وليست مسيئة ولا تنتهك حقوقنا أو حقوق  ،هذا الموقع على تقوم بتحميلهانك مسؤول عن أي مواد ترسلها أو إ

 الخاصة بهذا الموقع الإلكتروني والأحكامثالثة أو الشروط ال

 

    إخلاء المسؤولية2.2

  يأبوظب –البيئة يقدم هذا الموقع معلومات شاملة عن هيئة 

 ها ضمانات ولا هذه المواقع محتوىأبوظبي دقة  –البيئة  يتكون الموقع من روابط إلى معلومات منشورة على مواقع خارجية، لا تضمن هيئة

المعنية. علاوة على ذلك، يتم نشر جميع المعلومات المتاحة على في أي موقع خارجي على المواقع  مسؤولية المحتوىتقع وشروطها، حيث 

 المصادر المعنية فيأبوظبي على النحو الوارد  –البيئة  موقع هيئة

  إخطار مسبقآخر، دون إلى من حين  المحتوىأو تعديل أو حذف  مراجعةيمكن 

 أبوظبي المنشورة على هذا الموقع الإلكتروني هي لأغراض إعلامية فقط –البيئة  ن وثائق هيئةالإصدارات الإلكترونية م 

  بوظبي. في حالة أ –البيئة  أبوظبي هي النسخة الأصلية المطبوعة والمعتمدة التي تحتفظ بها هيئة –البيئة  هيئةلالنسخة النهائية من أي وثيقة

 على أي إصدار آخر سبقية الألها أبوظبي  –البيئة التي تحتفظ بها هيئة  وجود أي اختلاف بين الوثائق، فإن النسخة
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  باللغتين الإنجليزية والعربية. كلما وجد أي اختلافات بين النسختين اللغويتين لنفس المعلومات، تكون النسخة النهائية هي  المحتوى تم نشريقد

ً يالنسخة اللغوية التي صدرت بها المعلومات أصل  ا

  الإلكتروني على هذا الموقعالمتاحة لن تكون الهيئة تحت أي ظرف من الظروف مسؤولة عن أي أضرار أو إصابات ناتجة عن استخدام المواد، 

 جميع الالتزامات الناجمة عن عدم مراعاة المستخدم لهذه الشروط والأحكامومقابل  على أبوظبي –البيئة  ويجب على المستخدم تعويض هيئة

  لبيئة ا هيئةل الإلكتروني موقعاللزيارة أو استخدام  تحدث نتيجةأي أضرار مباشرة أو غير مباشرة  نتيجةأي مسؤولية  لى الهيئةتقع علا– 

  أبوظبي

 حقوق النشر 2.3

 لكترونيالإ بالوصول إلى هذا الموقع تسمحالتي النشر جزءًا من الشروط والأحكام وبالتالي الشروط التي نوفرها والطبع ويشكل قسم حقوق 

والنشر  أبوظبي بجميع حقوق الطبع –البيئة  أبوظبي ومحمي بموجب حقوق النشر. تحتفظ هيئة –البيئة  هيئةلمحتوى هذا الموقع هو ملك  جميع

ً من منعي  والعلامات التجارية وبراءات الاختراع وحقوق الملكية الفكرية وغيرها من الحقوق الخاصة بالمعلومات الواردة في هذا الموقع.   عا باتا

  لمعلومات والمواد وحقوق الملكية الواردة في هذا الموقع.لأي استخدام غير مصرح به أو استنساخ أو طباعة 

 

 حقوق الملكية الفكرية 2.4

  جميع  ونيمتلكمنحونا الإذن بإعادة إنتاج موادهم على هذا الموقع،  الذينثالثة الطراف الأأبوظبي، مزودي خدماتنا، مستشارينا، أو  -البيئة هيئة

 على هذا الموقع  الخاص بهم المتوفرالعلامات التجارية وحقوق النشر وجميع حقوق الملكية الفكرية الأخرى في المحتوى 

  نشرالتوزيع، أو إعادة الأو بيع، الغراض تجارية، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، لأ محتوىاللا يجوز استخدام 

 عما لم ينص على خلاف ذلك، فإن جميع حقوق الملكية الفكرية )بما في ذلك العلامات التجارية وحقوق الطبع والنشر( الموجودة في هذا الموق 

ترتيب جميع المحتويات هي أبوظبي. على هذا النحو، فإن عملية دمج و –البيئة  هيئة أو خاضعة للرقابة أو مرخصة من قبل]إلى[ إما مملوكة 

 أبوظبي، وهي محمية بموجب قوانين حقوق النشر  –البيئة  هيئةلملكية وحيدة 

 ذا ه. إن الأسماء والعلامات التجارية والشعارات الموجودة على المحتوىأبوظبي بجميع حقوق الملكية الفكرية في جميع  –البيئة  تحتفظ هيئة

أبوظبي، ما لم ينص على خلاف ذلك. يحظر استخدام هذه العلامات  –البيئة  هيئةلفيه مملوكة ومرخصة  الموقع الإلكتروني والمواد الموجودة

 أبوظبي –البيئة  من هيئةمسبق التجارية دون الحصول على إذن 

 سياسة الخصوصية 2.5

 الانترنت عبرالخصوصية 

  عالوصول إلى هذا الموقموجبها ببونسمح تشكل سياسة الخصوصية الخاصة بنا جزءًا من الشروط والأحكام وبالتالي الشروط التي نوفرها 

 جمع واستخدام المعلومات 

  لمحمولة الذكيةاالهواتف يتم جمع بعض المعلومات التالية بشكل مجهول وعشوائي أثناء تصفح المستخدمين للموقع أو استخدام التطبيقات على: 

  الزيارةللوصول إلى الموقع، بالإضافة إلى وقت وتاريخ  يتم استخدامهعنوان بروتوكول الإنترنت الخاص بالجهاز الذي 

  على الموقع يتم زيارتهاالصفحات التي 
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 موقع الجغرافي عند تصفح الموقع، إذا تم الاتفاق عليهال 

 المصدر لتحسين أداء الموقع. لا يتم الكشف عن هذه المعلومات  ودون تحديد هويةيقة مجمعة يتم الحصول على المعلومات المذكورة أعلاه بطر

 أبوظبي –البيئة  على الإطلاق لأي طرف آخر ما لم يكن ذلك مطلوبا بموجب القانون أو لحماية حقوق هيئة

  امةً عإلى الوصول إليها. لن يتم توفير هذه المعلومات أبوظبي الذين يحتاجون  –البيئة  الشخصية متاحة إلا لموظفي هيئة المعلوماتلن تكون 

مح المسبقة، ولن ي س الموافقة. بالمثل، لن يتم تبادل أو بيع أو تداول مثل هذه المعلومات مع أي طرف ثالث دون المعنية الشخص دون موافق

 لزوار والأفرادا أبوظبي المتعلقة بتفاعل –البيئة  يئةبالوصول إلى تلك المعلومات إلا للأفراد المؤهلين والمتخصصين الذين يقدمون خدمات ه

 الإلكتروني الموقعمع 

 ضوابط أمن المعلومات

 بواسطة  م جمعهايتأبوظبي بتطبيق الضوابط اللازمة لحماية خصوصية المعلومات الشخصية التي يقدمها المستخدم أو التي  –البيئة  قامت هيئة

 أبوظبي -الفريق المختص في هيئة البيئة 

  ،بيانات يجب أن تكون محمية وفقا  أيوكلما كان ذلك ممكنا، يتم استخدام التشفير المناسب لحماية المعلومات التي تعتبر حساسة ومهمة

 أبوظبي –البيئة  للمتطلبات القانونية الاتحادية أو المحلية أو متطلبات هيئة

 

 حدود واستثناءات المسؤوليةال 2.6
 يتم توفير هذا الموقع ومحتواه على أساس "كما هو" لأغراض المعلومات العامة فقط ولا شيء على هذا الموقع أو في محتواه يهدف إلى توفير

 لموقعاالاعتماد على المعلومات أو المواد المنشورة على هذا  نتيجةإرشادات بيئية قاطعة أو غيرها.  نحن لا نقبل أي مسؤولية عن أي خسارة قد تنشأ 

 البريد الإلكتروني. التواصل عبر. إذا كنت ترغب في معرفة المزيد عن المعلومات الواردة في المواد المنشورة، يرجى الإلكتروني

 ومحتواه.استخدام هذا الموقع مكانية إالوصول أو  حق هلدي أي طرف ثالثبنحن لسنا مسؤولين عن أي مسألة تتعلق بك أو 

 الموقعروابط إلى ال 2.7
 .  من خلالههذا الموقع أو يمكن الوصول إليها ب ترتبطو أطراف أخرى،ديرها يمحتوى المواقع التي  مسؤولية نتحملنحن لا نؤيد ولا 

ة حلا يجوز لك إنشاء رابط إلى أي صفحة من صفحات هذا الموقع الإلكتروني دون الحصول على موافقة خطية مسبقة. إذا قمت بإنشاء رابط إلى صف

 طلموقع، فإنك تقوم بذلك على مسؤوليتك الخاصة، وستنطبق الاستثناءات والقيود المبينة أعلاه على استخدامك لهذا الموقع من خلال الارتبامن هذا ا

 به.

 الروابط من الموقع 2.8
هذا الموقع. المعلومات أو المواد التي تظهر على مثل هذه المواقع لا يتم بالمرتبطة  الأطراف الأخرىنحن لا نراقب أو نراجع محتوى مواقع 

لهذه المعلومات أو المواد. يرجى العلم بأننا لسنا مسؤولين عن ممارسات  كالناشراعتبارنا  يجبأو اعتمادها من قبلنا، ولا  نشرهابالضرورة 

نشجع المستخدمين على أن يكونوا على علم عند مغادرة موقعنا على الانترنت . نحن المتعلقة بمواقع يديرها طرف أخرالخصوصية، أو المحتوى، 

هذه المواقع الأخرى. يجب عليك تقييم الأمن والثقة في أي موقع آخر متصل بهذا الموقع أو ب الخاصةقراءة بيانات الخصوصية بالمستخدمين  وننصح

أي مسؤولية عن أي خسارة أو  أبوظبي -هيئة البيئة مات شخصية لهم. لن تتحمل يتم الوصول إليه من خلال هذا الموقع، قبل الكشف عن أي معلو

 معلومات شخصية.أي ضرر بأي طريقة كانت، أياً كان سببها، نتيجة إفصاحك لأطراف ثالثة عن 

 

 أحكام عامة 2.9
 كتابة وعلى وجه التحديد.إلاّ  التنازل عن حقوقنا بموجب هذه الشروط والأحكام لا يجوز
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 السرية  2.10
ية أو لسلطات المحلا من خلال بموجب القانونمطلوباً ذلك إذا كان  إلاتعتبر سجلات المستخدم سرية وبالتالي لن يتم الكشف عنها لأي طرف ثالث، 

وان استخدام عن الاتحادية المختصة في دولة الإمارات العربية المتحدة. لن نقوم ببيع أو مشاركة أو تأجير معلوماتك الشخصية لأي طرف ثالث أو

 لموقع.أبوظبي ستكون فقط فيما يتعلق بمحتوى هذا ا -البيئة مرسلة من قبل هيئة  ةبريدك الإلكتروني للبريد غير المرغوب فيه. أي رسائل إلكتروني

 الإشعار بالتغييرات  2.11
م هذا استمرارك في استخداوآخر حسب ما تراه مناسباً، إلى أبوظبي بالحق في تعديل أو تغيير هذه الشروط والأحكام من وقت  -البيئة تحتفظ هيئة 

 .بإعادة قراءة هذه الشروط والأحكام بشكل منتظم ننصحقبولك لأي تعديل أو تغيير على هذه الشروط والأحكام. لذلك يعني الموقع الإلكتروني 

 الواجبة التطبيقالقوانين  2.12
 وافقتكم تعني هذا الموقعل زيارتكة الإمارات العربية المتحدة كما هي مطبقة في إمارة أبوظبي. تخضع هذه الشروط والأحكام وتفسر وفقاً لقوانين دول

 إلى الاختصاص الحصري لمحاكم أبوظبي.يتحول أي نزاع قد ينشأ عن زيارة الموقع ، والواردة به على الشروط والأحكام

أي من هذه الشروط غير صالحة أو غير قابلة للتنفيذ لأي سبب من الأسباب )بما في ذلك، على سبيل المثال لا الحصر، الاستثناءات  تم اعتبارإذا 

ستمر وسيفصل الأحكام غير الصالحة أو غير القابلة للتنفيذ من هذه الشروط والأحكام، سيتم والقيود المنصوص عليها في هذه الشروط والأحكام(، 

وط أبوظبي بتنفيذ أي من الأحكام المنصوص عليها في هذه الشر -البيئة الأحكام والشروط المتبقية من هذا القانون. لا يجوز تفسير عدم قيام هيئة  تطيبق

 كل حكم.لا يؤثر على صحة هذه الشروط والأحكام أو أي جزء منها، أو الحق بعد ذلك في تنفيذ يجب أن والأحكام على أنها تنازل عن هذا الحكم و

 شير إلى تفهمك، وموافقتك وقبولك للشروط والأحكام الكاملة الواردة في هذا الموقع.تإلى هذا الموقع الإلكتروني  زيارتكإن 
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